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Sociaal jaarverslag 2019 KBO-Heeswijk 

1. Inleiding. 

Dit is mijn eerste jaarverslag als secretaris. Dit jaar zijn er grote stappen gezet om onze KBO verder te helpen naar 
een vereniging met toekomst. Graag vertel ik u in dit overzicht wat we samen hebben bereikt in het afgelopen 
verenigingsjaar. Door het vertrek van drie bestuursleden waaronder de voorzitter hebben we het bestuur opnieuw vorm 
moeten geven. In dit verslag ziet u welke stappen we gezet hebben en wat we dit verenigingsjaar hebben bereikt. 

2. Overzichten en cijfers 

De mutaties in het ledenbestand over de periode van 26 maart 2019 t/m 18 maart 2019 bestaan uit navolgende 
wijzigingen. 
 
Door overlijden hebben we afscheid moeten nemen van.20 leden t.w.; 
 

Mevr. Sina van Lokven   
Dhr. W… Verstraten 
Mevr. Rieky Megens – Vogels   
Dhr. Henri Verrijdt 
Dhr. Rien de Visser  
Dhr. Adrie van den Berg  
Mevr. Drieka van den Akker- van Gaalen  
Dhr. Xaveer van Heertum        
Dhr. Jan van Spellen 
Dhr. Jo Gordijn          
  

Dhr. Toon Broeren 
Mevr.  Visser-Hamelink 
Mevr. van der Pas-van de Veerdonk 
Mevr.  Habets-Meewis 
Dhr. Nico van Houtum 
Mevr. van Rixtel- van Uden 
Dhr. Tonnie Vos 
Dhr. Verhagen 
Mevr. Thomassen –van der Linden 
Dhr. Cor van der Pas 

 
Verder hebben we dit verslagjaar 27 nieuwe leden mogen inschrijven, 6 personen hebben onze vereniging verlaten.   
Daarmee komt op 18 maart 2020 het ledental op 439  leden/gastleden.  
 
Het ledenbestand blijft steeds een bron van aandacht. Hoe werf je “jonge ouderen” voor een ouderen vereniging? Vooral 
als vrijwilligers voor het vervullen van kartrekkerstaken is het belangrijk dat relatief jongere ouderen bij onze vereniging 
aansluiten. 
 

Ondanks dat ons dit jaar relatief veel leden zijn ontvallen zijn we aardig stabiel gebleven.  

3. Ledenzaken   

Op de jaarvergadering van 2019 werden twee jubilarissen in het zonnetje gezet door onze voorzitter nl;  
 
 
 
Mevr. Trees Sigmans – van der Biezen en Dhr. Marinus Cleerdin werden 
voor 25 jaar lidmaatschap gehuldigd.  

 
De voorzitter Cor Verberk had voor elk van hen een persoonlijk woordje 
en ook verraste hij hen met een oorkonde van KBO-Brabant. Het geheel 
werd besloten met bloemen en een wijntje.   
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Aansluitend kwam het afscheid van twee bestuursleden, Mevr. Marietje van 
der Heijden en Mevr. Will Blommers. De voorzitter memoreerde dat hij vele 
jaren op plezierige wijze met hen heeft samengewerkt. Marietje gedurende 
9 jaar en Will gedurende 6 jaar. Zij hebben met veel inzet en toewijding 
hun bestuurstaken vervult. De voorzitter verraste hen met de zilveren 
speld van KBO-Brabant en de bijbehorende oorkonde. Ook overhandigt hij 
hen een bloemetje en onder luid applaus van de leden nemen zij afscheid.  
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Vervolgens start voorzitter Cor Verberk de procedure voor het benoemen van zijn 
opvolger. 
Het bestuur heeft in goed onderling overleg een oplossing gevonden voor het vertrek van 
voorzitter Cor Verberk en stelt de vergadering voor de huidige secretaris Cor van Gemert 
te benoemen tot voorzitter van KBO Heeswijk. 
 
 
 
Hierna neemt de nieuwe voorzitter het woord en neemt op gepaste 

wijze afscheid van Cor Verberk die gedurende 11 jaar de 
voorzittershamer gehanteerd heeft. Hij dankt hem voor zijn 
bevlogen inzet in al die jaren, waarin hij vele taken op zich genomen 
heeft. Hij benoemt hem namens de leden tot erelid van onze 
vereniging en overhandigt hem de oorkonde. Ook zijn vrouw 
ontvangt een bloemetje.  
 
 
Vervolgens komt Dhr. Noud van Vught, bestuurder en 
districtsvertegenwoordiger van KBO Brabant aan het woord. 
Hij maakt van de gelegenheid gebruik om te vertellen wat 
KBO Brabant zoal doet. Vervolgens dankt hij Dhr. Cor 
Verberk voor zijn jarenlange inzet en verrast hem met het 
opspelden van de zilveren speld met goud van KBO 
Brabant. 
 
 
Daarna neemt Cor Verberk afscheid als voorzitter van KBO Heeswijk. Hij dankt de leden voor hun steun en vertrouwen 
in de afgelopen 11 jaren. 
Hij memoreert aan deze periode met als belangrijkste de verhuizing naar de ruimte in het Gymnasiumgebouw. 
Hij wenst de leden van KBO Heeswijk en zijn opvolger veel succes en een mooie toekomst. 
 
De nieuwe voorzitter Cor van Gemert neemt het daarna over en zet de nieuwe taakverdeling binnen het bestuur uiteen. 
Ook dankt hij de leden voor het in hem gestelde vertrouwen en zegt toe de leden naar eer en geweten te zullen 
vertegenwoordigen. 

4. Activiteiten 

KBO Heeswijk is een erg actieve vereniging met veel wekelijkse activiteiten, zoals wandelen, koersbal, biljarten,  
volksdansen en bridgen. Deze activiteiten worden vaak door een vaste groep bezocht. Vooral het wandelen, koersbal en 
volksdansen kunnen wel nieuwe deelnemers gebruiken. Elke maand zijn er ook nog kaart-, kien-, en filmmiddagen, die 
goed bezocht worden.  
Nieuw is de spellenmiddag waarbij ook het spel Keezen gespeeld kan worden, die m.i.v. jan. 2020 wekelijks gehouden 
zal worden. 
 
Wekelijks zijn er 4 biljartmiddagen, op maandag en donderdag is het vrij biljarten en op dinsdag- en woensdagmiddag 
speelt men vanuit NAL competitie. 
 
Het bridgen op vrijdagmiddag wordt steeds druk bezocht. Door het van start gaan van een bridgecursus in jan. 2020 
waarbij 22 deelnemers het bridgen leren is de verwachting dat dit alleen maar zal toenemen. 
Deze cursus is met stimuleringsgeld vanuit de gemeente opgezet in samenwerking met bridgeclub De Klotbeek 
Bridgen is blijkbaar erg populair, een mooie sport waar men veel tijd in kwijt kan en is uitdagend voor de geest. 
 

Door stimuleringsgeld van de gemeente werd er in samenwerking met Laverhof ook een trimclubje gestart onder de 
naam “Trim je Fit”. Onder deskundige begeleiding vanuit Laverhof wordt er elke woensdagmorgen een trimroute gelopen 
rondom de gebouwen van Laverhof waarbij allerlei gym-oefeningen worden gedaan. Het bewegen in de buitenlucht wordt 
besloten met koffie/thee. 
 
De excursies waren erg in trek, door de grote belangstelling werden ze soms dubbel georganiseerd. Dit gaf voor de 
werkgroep veel werk, zij hebben dan ook besloten de excursies voortaan tweemaandelijks te organiseren. 
 
De zomeractiviteit fietsen trok ook veel deelnemers. Soms was het aantal deelnemers erg groot. De werkgroep beziet of 
hier maatregelen nodig zijn om de veiligheid van de deelnemers te kunnen waarborgen. 
Bij het jeu de boules is voornamelijk een kleine vaste groep deelnemers aanwezig.  
 
We zijn blij dat onze KBO ook het afgelopen jaar, door al haar inspanningen, de leden weer in hun behoeften heeft 
kunnen voorzien. Het is merkbaar dat georganiseerd middagvertier of middagactiviteiten minder passen bij jongere 
ouderen. De veranderde vraag is een uitdaging voor het bestuur hoe daarop in te gaan spelen.  

 
De vaste grote jaaractiviteiten zoals de kerstviering en de vrijwilligersavond zijn ook het afgelopen jaar weer drukbezocht. 
Doordat de activiteiten KBO-cultureel, Sinterklaasmiddag en Kerstviering in het verleden in een kort tijdsbestek plaats 
vonden is besloten de Sinterklaasmiddag te vervangen door een herfstfeest. Het afgelopen jaar is dit herfstfeest ingevuld 
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met de film “Teenbeat”.  Deze streekfilm is zowel ’s middags als ’s avonds goed bezocht, ook door jongere ouderen. Dit 
herfstfeest kan uitgroeien tot een jaarfeest, met misschien zowel een middag- als een avondprogramma. Om in de 
vakantieperiode ook wat te betekenen voor de thuisblijvende ouderen gaan we in 2020 ook in de zomer iets organiseren. 
Hoe en wat moet nog vorm krijgen. 

 
De dagreis naar Barneveld was succesvol en had over belangstelling niet te klagen. De foto’s op de website spreken voor 
zich.  
 
Duo-fietsen. We zijn dit jaar van start gegaan met fiets(en) die we van Laverhof konden lenen. Omdat deze alleen op 
donderdagmiddag beschikbaar waren hebben verschillende vrijwilligers nog niet kunnen fietsen en hebben we af en toe 
ook passagiers moeten teleurstellen. Het verheugd ons dan ook te kunnen melden dat we in maart met twee eigen fietsen 
kunnen gaan fietsen. Deze fietsen zijn bekostigd door de provincie met een aanvulling vanuit de Gemeente. Het financieel 
beheer vind plaats via Samen Sterk. De werkgroep opgezet door het bestuur wordt gecoördineerd door Adrie Brands  
samen met Carla van den Besselaar. Waarvoor dank. Wij wensen hen veel succes bij het echt van start gaan in maart.  

5. Communicatie en digitalisering 

De nieuwsbrief is dit jaar in een nieuw jasje gestoken. Het kopieerapparaat was versleten en na vergelijking van de 
kosten is besloten met drukkerij Editoo in zee te gaan en de nieuwsbrief te laten drukken.  
Het frisse uiterlijk zorgt voor een moderne uitstraling. Wel is het soms woekeren met de vaststaande ruimte. 
De nieuwsbrief is ook dit jaar weer op voortreffelijke wijze bezorgd bij de leden, een bedankje aan onze coördinator Jos 
Boeijen en de bezorgers is daarvoor op zijn plaats.  
 
Onze website is vernieuwd. Onze webmaster Dhr. Hans van Sleuwen heeft deze omzetting gerealiseerd, wat veel werk 
betekende, waarvoor dank. Weliswaar is de website nog niet geheel up to date, maar dit ligt vooral aan het aanleveren 
van materiaal. We proberen daar de komende periode meer aandacht aan te geven. 
 
Door KBO-Brabant is de samenwerking met het Platform “CUBIGO” per 31-12-2019 gestopt.  

 
Digitalisering is een belangrijk onderwerp. Niemand ontkomt hieraan, ook ouderen niet. Het proces van verdergaande 

ontwikkeling van ouderen op gebied van digitalisering is door KBO-kring Bernheze opgepakt en er zijn verwoede pogingen 
gedaan om dit samen met de afdelingen vorm te geven. Onze KBO beraad zich hoe zij e.e.a. vorm kan geven samen met 
de afdeling Heesch en Loosbroek.    
 
Binnen onze afdeling is een ICT Helpdesk opgestart waarbij leden thuis hulp kunnen krijgen bij problemen met computer, 
tablet of telefoon. Hiervan wordt al regelmatig gebruik gemaakt, hierdoor stellen we vast dat er duidelijk behoefte is aan 
deskundige hulp. De ICT werkgroep wordt gevormd door Adrie Brands en Cor van Gemert.  
 
Het bestuur is in beraad over het opstarten van een simpele ICT cursus omgaan met tablet of I-pad. Het versturen van 
mail of appjes zou voor niemand een probleem moeten zijn. 

6. Huisvesting en beheer 

De eerder aangegeven beperkingen van onze huisvesting in cc Bernrode is ook het afgelopen jaar weer merkbaar 
geweest. Beide zalen kenden een zeer hoge bezettingsgraad, hierdoor hebben we slechts met moeite aan alle wensen 
kunnen voldoen.  
 
Zaal 1 wordt bijna dagelijks gebruikt door onze biljartvereniging NAL. Naast 
de eigen competitiewedstrijden, hebben we op verzoek van NAL, de vragen 
van de biljartbond dit jaar niet volledig kunnen invullen. De biljartzaal is, 
volgens het vooraf vastgesteld en door KBO-bestuur goedgekeurd rooster 
te gebruiken.  
 
Zaal 2 kent een mooie bezettingsgraad mede als gevolg van de 
ingeroosterde standaard activiteiten. Gebruik van deze zaal voor andere 
KBO gerelateerde doeleinden is met moeite te plannen. Bij grote activiteiten 
moeten zij soms plaatsmaken, dit is niet prettig en geeft soms ongenoegen.   
 
Als alles vol is kunnen we gelukkig gebruik maken van de centrale foyer die 
aansluit aan de entree, maar dit is geen oplossing voor het probleem waar we mee zitten. Bij grote activiteiten kunnen 
we een paar maal per jaar gebruik maken van de aula van het Gymnasium.  Verder is de opslagruimte tussen de zalen 
geen gelukkige situatie. Het bestuur is in gesprek gegaan met de verhuurder om deze opslagruimte zodanig te verbouwen 
dat in beide zalen tegelijk een barfunctie mogelijk is. De plannen zijn door de bevoegde ambtenaar van de gemeente 
goedgekeurd. 
 
Nu volgt het aanvragen van subsidie en het rond krijgen van de financiering. We hopen in de zomer van 2020 te beginnen. 
 
De beamer en de geluidsinstallatie die kort voor de ALV van 2019 zijn geplaatst voldoen.  
 Mede door gezondheidsredenen heeft Harrie Daandels gedurende het jaar zijn taken moeten neerleggen.  
Dit heeft het bestuur aangegrepen om het BAR-beheer anders te gaan organiseren. Inmiddels is er een barcommissie 
werkzaam die beter in de behoefte van de bezoekers en het beheer van de BAR voorziet. Van maandag t/m vrijdagmiddag 
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is er een vrijwilliger aanwezig om leden en bezoekers van dienst te zijn. Tonny van Kemenade is de organisator hiervan 
en zij verzorgt de planning. Dit is geen kleinigheid en zij verdient hiervoor een groot compliment. Tonny van Kemenade 
en Mien Ketelaars verzorgen ook de inkoop. 

7. Organisatie 

Onze organisatie is ook het afgelopen jaar weer betrokken geweest bij diverse maatschappelijke ontwikkelingen en 
activiteiten. Zo zijn ook het afgelopen jaar weer diverse vergaderingen bezocht door voorzitter en/of secretaris.  

Als belangrijkste voor onze vereniging noemen we; KBO-Kring Bernheze, Ouderen Overleg Bernheze (OOB), Actief 
Burgerschap-HD, Participatieoverleg HDL, Samen Sterk en Seniorenbelang HaDee.  
 
In november zijn we samen met KBO-Dinther uit het overlegorgaan; Ouderen Platform HDL gestapt. Door de overlapping 
met Ouderen Overleg Bernheze heeft dit platform geen toegevoegde waarde meer voor onze dorpsgemeenschap. 
 

De terugloop van kartrekkers, door wegvallen of gezondheidsproblemen, blijft de volledige aandacht vragen van het 
bestuur. Onze activiteiten kunnen alleen in stand worden gehouden als er voldoende leden zijn die er hun schouders 
onder willen en blijven zetten. Voor de nabije toekomst is het instromen van nieuwe kartrekkers voor bestaande en 
nieuwe activiteiten een must. De aanstaande ontwikkelingen op gebieden van digitalisering, duo-fietsen en invulling van 
projecten vraagt bemensing door vrijwilligers. 

8. Samenwerking 

In het kader van de samenwerking van KBO-Dinther en KBO-Heeswijk heeft het bestuur dit jaar weer tweemaal 

vergaderd. Deze samenwerking bewijst een toegevoegde waarde te zijn, samen zijn we immers sterker.  
 
Door zichtbare resultaten is deze vorm van samenwerken een goede sprong voorwaarts voor beide KBO-afdelingen. 
Vanuit een goede samenwerking in werkgroepen en de organisatie van gezamenlijke activiteiten zoals KBO-Cultureel, 
Creatief en Educatief is gebleken dat dit voor heel de gemeenschap van Heeswijk-Dinther een grote stap voorwaarts is.  
 
Bij KBO Educatief vinden steeds meer leden het leuk om mee te gaan met de excursies. Soms worden excursies daarom 
dubbel georganiseerd. Dit kost veel tijd, de werkgroep heeft dan ook besloten deze uitstapjes voortaan tweemaandelijks 
te gaan organiseren i.p.v. elke maand. De werkgroep weet steeds interessante plaatsen te vinden om te bezoeken. Een 
compliment voor Nico van Doorn, Jan van Berkel en Hans van Sleuwen. 
 
Ook de koffie ochtenden worden meer en meer bezocht door onze leden. De themamiddagen hebben het afgelopen jaar 
weer een geweldige bijdrage geleverd op het gebied van informatie- en kennisoverdracht. De aangeboden thema’s op 
maatschappelijk en sociaal gebied naast die over plaatselijke ontwikkelingen zijn door veel van onze leden bezocht. 
 
KBO Creatief is dit jaar niet georganiseerd. Deze activiteit is aan vernieuwing toe. We bekijken hoe we dit in een andere 
vorm op kunnen zetten. 
 
Belastingservice HD had dit jaar 132 klanten en voorziet duidelijk in een behoefte. Een compliment voor de belasting- 
invullers Gerrit van den Berg, Gerard van Dijk en Gerrit Oosterhof is zeker op zijn plaats. 
Evenals voor de voorbereidende ondersteuning van Mien Ketelaars en Kees Kuijpers 
 
Aan de meerdaagse reis van KBO HDL naar België, Duitsland en Luxemburg namen 6 leden van KBO Heeswijk deel. 
 
Momenteel zijn onderstaande werkgroepen actief;  

 Belasting service KBO-Heeswijk-Dinther 
 Meerdaagse reizen HDL 
 KBO-Cultureel  
 KBO-Educatief (Samen Actief, koffieochtenden en themamiddagen) 

 
 

Verder dient nog te worden vermeld dat dagreizen specifiek een KBO-Dinther en een KBO-Heeswijk gebonden 
aangelegenheid blijft. Het staat beide KBO ’s vrij om plaatsen te vergeven aan leden van de collega KBO om de bus(sen) 
vol te krijgen.  
 
Maatschappelijke problemen waar onze leden en alle ouderen in Heeswijk-Dinther mee worden geconfronteerd worden 
steeds beter in kaart gebracht, daarnaast wordt er druk gewerkt om oplossingen te bedenken die uitvoerbaar zijn. Onze 
leden moeten erop kunnen vertrouwen dat KBO-Heeswijk samen met KBO-Dinther er alles aan doet om de belangen van 
senioren zo goed als mogelijk te verdedigen en vertegenwoordigen. Door krachtenbundeling kan met daadkracht een 
bijdrage worden geleverd aan meer inspraak van ouderen. Ook het komende jaar zal dit weer verder worden uitgebouwd 
en merkbaar worden door de projecten die in goede harmonie samen worden op- en uitgezet.   
 
De werkgroep “Seniorenbelangen HaDee” in 2017 opgezet door de KBO’s van Dinther en Heeswijk en opererend onder 
de vleugels van “Actief Burgerschap”, heeft inmiddels diverse resultaat gerichte acties uitgezet naar de politiek en 
gemeente.  
 
Onderstaand een overzicht van de speerpunten waar deze werkgroep zich op dit moment mee bezig houdt en waarin al 
grote stappen zijn gezet; 
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1. Passende woningen voor ouderen; 
 Uitwerking; het inzetten van woonconsulent(en) is in een ver gevorderd stadium  
 De werkgroep nieuwbouw (senioren)woningen is opnieuw in oprichting onder Actief Burgerschap. 

2. Veiligheid van “openbare ruimte”;  
 Uitwerking; de Nota “Stap en fietsveilig Bernheze” vormt inmiddels de basis voor het structureel 

aanpakken van verbetering van de veiligheid in de openbare ruimte 
3. Mobiliteit;  

 Uitwerking 1; De inzet van een E-car (HaDe Carry Cap) gaat van start medio april a.s. 
 Uitwerking 2: De inzet van twee duo-fietsen vanaf Maart . 

4. Krachten bundeling via partneroverleg; 

 Uitwerking; Participatie overleg HDL; heeft zich inmiddels bewezen en is een vast overleg waarin zorg 
en welzijn van onze dorpsgemeenschap wordt bewaakt. Ook het beheer en verdeling van gemeentelijke  
subsidies vindt plaats vanuit dit platform en wordt door Samen Sterk uitgevoerd.    

5. Armoede bestrijding; 
 Uitwerking; Hier worden plannen gesmeed om mensen die hiermee kampen te kunnen helpen. 

6. Dementie in de openbare ruimte; 
 Uitwerking; Ondersteuning in certificering van bedrijven/organisaties dementie vriendelijke gemeente. 

7. Zelfredzaamheid; 
 Uitwerking; ook hier zijn inmiddels plannen in voorbereiding die mogelijk ook onderdeel zullen worden 

van het woonbeleid in onze dorpskern.            
 
De werkgroep levert elke dag opnieuw bewijs dat we als KBO’s in Heeswijk-Dinther op de goede weg zijn. Door 
krachtenbundeling blijken we steeds beter in staat de belangen van ouderen helder en duidelijk onder de aandacht te 
brengen van bestuurders van onze gemeente. In de uitwerking van deze plannen dreigen we tegen het gemis van 
voldoende menskracht aan te lopen.   
 
Gezien bovenstaande acties is de werkgroep dringend op zoek naar vrijwilligers die een bijdrage kunnen of willen leveren. 
Zitting nemen in de werkgroep is niet direct noodzakelijk maar een bijdrage leveren in de vorm van een tijdelijke 
taakgerichte ondersteuning is zeer welkom.  

9. Bestuur 

Het bestuur is er opnieuw in geslaagd om in het afgelopen jaar de taken naar wens ingevuld te krijgen. Om te kunnen 
garanderen dat KBO-Heeswijk in de toekomst slagvaardig blijft, zoals zij de afgelopen jaren heeft laten zien, is uitbreiding 
met ter zake kundige bestuursleden noodzakelijk. De komende tijd zal dan ook naarstig worden gezocht naar bereidwillige 
leden die zitting willen nemen in het bestuur van onze KBO. Zittende bestuursleden hebben te kennen gegeven zich 
prettig te voelen bij wat ze nu doen.  
 
De verdeling van taken is na de ALV aangepast aan de nieuw ontstane situatie.  
Het bestuur wordt sinds de ALV van 26 maart gevormd door;  
 
Cor van Gemert,   Voorzitter 
Maria van Berloo,   Secretaris/1e vicevoorzitter 
Mien Ketelaars,   Penningmeester/2e vicevoorzitter 
Harrie Daandels,   Bestuurslid 
Tonny van Kemenade, Bestuurslid 
Adrie Brands,    Bestuurslid  
Elrie van de Geijn,  Bestuurslid  

 
Het onderhoud van onze ruimtes was ook het afgelopen jaar steeds in de goede handen van Tonny van Kemenade, die 
samen met haar vrijwilligers deze lastige klus tot ieders tevredenheid heeft weten te klare. We bedanken haar en haar 
team daar hartelijk voor. Tonny regelt ook de organisatie van de barcommissie en doet samen met Mien Ketelaars de 
inkoop. Naast deze taak heeft Tonny samen met Mien Ketelaars ook het bridgen weer begeleid. Verder organiseerde zij 
samen met Lina het kienen, verzorgde ze de prijzentafel en coördineert zij de spellen/keezen-middagen en heeft deze 
uitgebouwd tot een wekelijkse activiteit.      

 
Het beheer van de bar, de inkoop en zaalbezetting was tot september in handen van Harrie Daandels. Daarnaast heeft 
Harrie, onze werkgroep (biljartvereniging) NAL weer vertegenwoordigd in het bestuur. Door privé omstandigheden en 
zijn op handen zijnde knieoperatie heeft Harrie in september zijn actieve taken binnen het bestuur neergelegd.   
 
Adrie Brands heeft het locatie-beheer in zijn takenpakket. Hij regelt alles aangaande de KBO ruimte en onderhoud de 
contacten met de beheerders van Gymnasium Bernrode. 
Zijn takenpakket bestaat verder uit het regelen van het Duo-fietsen. Tevens is hij kartrekker van de ICT-Helpdesk en 
heeft hij zitting in de ICT werkgroep van KBO-kring Bernheze. 
 
 
Elrie van de Geijn is actief als 2e penningmeester/ ledenadministratie/ notulist. 
Verder is zij lid van de werkgroep reizen en KBO educatief (onderdeel koffie-ochtenden en thema-middagen).  
Ook assisteert zij bij de bridge activiteiten. 
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Mien Ketelaars heeft het financiële reilen en zeilen van onze vereniging bewaakt en gerapporteerd aan de leden. Het 
beheer en actualisering van het ledenbestand is bij haar in goede handen. Daarnaast coördineert zij voor onze KBO de 
belastingservice. Ook heeft zij het organiseren van de reizen in haar takenpakket. Ook zorgt Mien samen met Tonny van 
Kemenade voor de inkoop. Bij de bridge middagen ondersteunt zij Tonny bij de organisatie. 
 
Maria van Berloo heeft de  taak van secretaris op zich genomen. Ook is zij lid van de werkgroep KBO-Educatief. 
Tevens coördineert zij de nieuwe trimclub “Trim je Fit”.  

 
Het voorzitterschap is dit jaar sinds 26 maart door Cor van Gemert ingevuld. Hij heeft deze taak met grote inzet op zich 
genomen en probeert door te vernieuwen te komen tot een KBO die klaar is voor de toekomst. 
Verder verzorgt de voorzitter de nieuwsbrief en zorgt hij voor de PR. Als voorzitter vertegenwoordigt hij de vereniging 
naar buiten toe en bezoekt hij externe vergaderingen. Verder heeft hij zitting in de werkgroep Senioren Belangen HaDee 
en is hij lid van de overleggroep binnen Actief Burgerschap.       

 
Bestuursleden zijn verder nog actief bezig geweest met allerlei randzaken op het gebied van organisatie, beheer, 
activiteiten, ledenwerving en communicatie. De grote activiteiten zoals ALV, Herfstfeest, KBO Cultureel en Kerstfeest 
worden gezamenlijk georganiseerd. Komend jaar willen we komen tot een werkgroep om deze activiteiten te organiseren, 
waarin ook niet bestuursleden hun steentje bij zouden moeten dragen. 

10. Tot slot 

Onze doelgroep “ouderen” is aan het veranderen en hun behoeftes veranderen daarmee ook. Ook onze leden zijn veel 
mobieler en ondernemen zelf steeds meer op eigen initiatief. De afhankelijkheid van deze groep is een andere dan die 
van enkele jaren geleden. Zoals al eerder aangehaald is dit merkbaar in de bezetting van onze vaste activiteiten. Als KBO 
voorzien wij graag in de behoefte aan vertier en ontspanning voor onze leden. Daarnaast denken wij dat onze leden ook 
steeds meer belang hechten aan informatie en het besteden van aandacht aan actuele zaken. We laten niets na om de 
ontwikkelingen te volgen en daarop in te spelen. We hopen u ook in de komende jaren met nieuwe dingen kennis te laten 
maken, daarom  vragen wij om ideeën of wensen kenbaar te maken.   
 
Onze oudste leden worden zeker niet vergeten en wij doen er alles aan om deze groep te helpen waar dit door onze 

KBO’s mogelijk is. Wordt men alleenstaand of hulpbehoevend dan ziet men zijn sociale contacten afnemen en dreigt men 
daardoor geïsoleerd te raken. Het bevorderen van simpele digitale vaardigheden zien wij dan ook als een belangrijke 
taak. Ook verborgen armoede kan tot grote problemen leiden. Hier kunnen en willen wij  als KBO(’s) mee aan de slag, 
hulp is noodzakelijk en dringend gewenst. De eerder genoemde werkgroep “Senioren Belangen HaDee” richt zich op 
maatschappelijke problemen, zij neemt de handschoen op en gaat hiermee aan de slag. Ook onze ouderenadviseurs 
kunnen hierin een belangrijke rol vervullen.  
 
Zoals verschillende andere organisaties speelt ook onze KBO in op deze vraagstukken en situaties. Coördinatie en 
samenwerking kan winst betekenen voor al onze leden, de weg er naartoe willen we laagdrempelig en uitnodigend 
houden, bureaucratie schrikt af en maakt dat ouderen snel afhaken. Onze KBO(’s) vervullen hierin een belangrijke rol 
denk hierbij aan de eerder vermelde zaken als; belastingservice, ouderenadviseurs, koffieochtenden, themamiddagen,  
bezoeken van musea, excursies, activiteiten, e.d., al deze contactmomenten maken dat men als oudere niet vergeten 
raakt.      
 
Tot slot kunnen we stellen dat ook het komende jaar weer vele zaken onze volledige aandacht zullen vragen om 
gezamenlijk problemen verder in kaart te brengen en gestelde doelen haalbaar te maken.   
 

Tot besluit verwijzen we graag nogmaals naar onze slogan; 

 

“KBO Heeswijk, een vereniging waar elke oudere zich thuis mag voelen” 
 

Het bestuur ziet er naar uit om daar samen met u met volle inzet aan te werken. 

Aldus opgemaakt en getekend te Heeswijk 18 maart 2020 
 
M. van Berloo- van der Pas,  C. van Gemert, 
 
 
 
       
Secretaris  KBO-Heeswijk,     voorzitter KBO-Heeswijk  
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